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حازم صلاح أبو اسماعيل

بسم الله الرحمن الرحيم. ايها الاخوة طبعا يعني شاءت ارادة الله عز وجل انه تمضي الفترة الماضية كلها وبرضه يوم ما نرجع تبقى
الاحداث سخنة. ما فيش فايدة. يعني اخر مرة كانت سخنة جدا وبعدين قلنا نستنى شوية سخنة برضو - 00:00:00

انا عايز اتكلم معكم النهاردة بصراحة بالغة. عشان تبقوا انتم امناء على هذه الافكار الى الناس جميعا. وعايز اخلي كلام في عناصر
محددة. نمرة واحد الشرطة. لان انا عارف الاحداث اللي حصلت - 00:00:20

اصلا احداث خمسة وعشرين يناير دي كان استهدفت بها الشرطة اصلا. هم اختاروا يوم خمسة وعشرين يناير ليه؟ لانه يوم عيد
الشرطة. الشرطة فيها اشخاص احسن مني ومنك بكثير فيها افراد من الصالحين الطيبين الصادقين المستقيمين الرحماء اصحاب

الخلق - 00:00:50
قليلين اه قليلين جدا بس موجودين كتير موجودين. انما لو استثنيت الناس اللي متربية كويس دي فالشرطة كجهاز شديد الفجور.

شديد الفجور لان الشرطة ذراع السلطة. هو بيقول له كده. بيقول له ان شرف العسكرية انت ما لكش شرف ما فيش حاجة -
00:01:20

شرف عندك. شرف العسكرية اطاعة الاوامر. هو بيقول له التعبير ده شرف العسكرية اطاعة اوامر ولزلك اللي بيدخل في الشرطة
بيدخل لكي يطيع الاوامر الصادرة اليه من السلطة في بقى ضرب في غرف المباحث في كذا في كذا في كذا في في اللي حصل من

جهاز امن - 00:01:50
الدولة في كل شيء. في الامن المركزي الاثيم. ايوة فيه. نتيجة لهذا حدثت احداث في اخر سنة قبل خمسة وعشرين يناير زي مسلا

تزوير الانتخابات تزوير سحق زي مسلا حد - 00:02:20
مش عارف خالد سعيد زي حادثة الاخ التاني الملتحد السيد ايه؟ السيد بلال زي يعني حادث رهيبة اجرام فجور. فالشعب استهدف

الشرطة الاثيمة الفاجرة المجرمة باحداث خمسة وعشرين يناير. حاجة فيها حاجة الشك في ده؟ ما هو خمسة وعشرين يناير -
00:02:40

اختاروه عشان كده. وهم عندما يمجدون الثورة ويقولوا الثورة العظيمة والشباب هم عارفين الثورة قامت اهداف من ضمنها انه مش
طايقين الفجور اللي موجود. فكون ان تقضي فترة وجهاز الشرطة زي ما هو لا يزال يؤوي المجرمين. لسة موجودين فيه. في حد

منهم حصل له حاجة - 00:03:10
حد منهم حصل له حاجة ده هم خمسة ستة اللي هو كان وزير الداخلية وست مساعدين وزير داخلية موجودين في محاكمة

والتانيين محاكمات وما فيش والوحيد اللي خد اعدام وواحد ميت اصلا - 00:03:40
ايوة اعدام ميت فعلا. وهو مش سامعين انتم عن امين الشرطة بتاع الزاوية الحمرا والشرابية ده ده واحد اه ده امين شرطة وحيد

لقوه خلاص الحمد لله خلص في الاحداث. خلاص يا رجالة مش موجود. طب شيلوه بقى سوبر مان. هو اللي قتل كل بتوع شرق
القاهرة - 00:04:00

وهو اللي ادى الاوامر وخد الاوامر وطلع بالاوامر وكل حاجة. وهو ما شاء الله اللي خلص كل الموضوع شايلينه كنت فاكر العدد وقلته
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لكم زمان. مقيدينه مش عارف كم وخمسين قتيل لوحده. هو بقى امين الشرطة الوحيد اللي واقف يرش الناس وبقية الشرطة كانوا
بيشربوا عصير قمر - 00:04:20

فانت شيء طبيعي ان ترى انه لما يفوت ست سبع شهور ولم لم يخرج في هذا الجهاز المجرمين الموجودين فيه. لسة بتوع مباحث
امن الدولة المجرمين هم اللي ماسكين الامور. هم نفس اللي ماسكين - 00:04:40

ما بتغيروش. يبقى اسمهم ملح اسمهم سكر وهم اللي ماسكين امور. اسمهم امن وطني اسمهم غيره هم اللي موجودين لما تحصل
مباراة زي مباراة اللي نزلوا فيها الجماهير ويحصل بين الشرطة وبين كزا. ما هو الشرطة دي لم تتطهر. لا - 00:05:00

تؤوي المجرمين بداخلها. ده نمرة واحد. نمرة اتنين لا على كل من يعني لا يزال يتكلم بخير عن المجلس العسكري. انه يعرف ان هو
اللي متحمل مسئولية فشل الثورة او نجاحها مستقبلا. انا بقولها بوضوح. لانه ما دام لسه بيتكلم والله احنا بنصدقكم. بنصدق اللي

بيقولوا كده - 00:05:20
اكيد يعرفوا حاجة احنا ما نعرفوهاش ما نعرفهاش. فازا كان الامر يصل الى هذه الدرجة. انا باقول لحضراتكم هم اللي بيكزبوا عليكم

دلوقتي ويقولوا لكم ما فيش قناصة في الداخلية خالص. ما فيش حاجة في الداخلية اسمها سلاح قناصة. طب يا جماعة -
00:05:50

ده فيه واقعة محددة زي عين الشمس. شيء محدد جدا. ان كان فيه قناصة فوق العمارات بيضربوا بالرصاص بيقتلوهم فطلعوا بعض
الشباب من الثوار او اللي موجودين في ميدان التحرير طلعوا العمارات طلعوا - 00:06:10

فوق السطوح مسك القناصة دول كده ونزلوا بهم مقبوض عليهم وضربوهم وسلموهم للمجلس العسكري سلموهم لقوات الجيش اللي
كانت موجودة في ميدان التحرير. فين هم اسمهم ايه؟ ودتوهم فين؟ لزلك القناصة اللي كانوا على المباني مش دلوقتي مش -

00:06:30
موضوع الشرطة ده موضوعنا مع الجيش مش مع الجيش يعني الجيش دي بتجري على اللسان اللي هي يعني المجلس العسكري. ده

دلوقتي بقت قضية الشعب مع المجلس العسكري. احنا سلمناك في ايدك الناس دول. ومعهم كارنيهات بعضهم. معهم كارنيهاتهم -
00:07:00

انا اللي باقول كده لأ مش انا. مع ان انا اعلم هذا ورأيته بعيني. وكتير من حضراتكم اللي كانوا موجودين اكيد شافوه انما لجنة تقصي
الحقائق بتاعة المستشار اورا سجلت هذا ان في كزا وعشرين - 00:07:20

واحد من زباط مباحث امن الدولة الناس قبضوا عليهم وسلموهم بكارنيهاتهم للجيش لجنود الجيش التابعين للمجلس الاعلى للقوات
المسلحة في الميدان سلموه لهم بكارنيهاتهم وانهم ان لجنة تقصي الحقائق طلبت من المجلس العسكري يقول لهم بس هم فين الناس

دول ولا عملوا فيهم ايه فما جاوبوهمش لغاية دلوقتي سبع شهور. فقضية - 00:07:40
شهداء خمسة وعشرين يناير مش مع الشرطة. قتلى خمسة وعشرين يناير قضية بين الشعب وبين المجلس الاعلى للقوات المسلحة.

نمرة تلاتة عشان يبقى النقاط موضوعة على الحروف تماما. احنا في ظل اجواء البلد فيها بتتهند - 00:08:10
بتتهندس ان تحصل فيها مشكلات. ان تحصل فيها مصايب. احنا بقى لنا خمس شهور بنقول المجلس الاعلى للقوات المسلحة فين

الدواير الانتخابية اللي مش انتم كنتم معنا هنا واحنا بنقول الكلام ده مرارا؟ يعني في اللقاء ده - 00:08:40
يجي عشرين مرة. قلنا ايه انتم مأجلينها مخلينها سر ليه من اسرار الدولة؟ هو المرشح هيعرف ازاي الدايرة اللي هو داخل فيها هو

المرشح هيدرك ازاي يكلم الناخبين فين دايرته؟ انا دايرتي فين دلوقتي؟ ما كنتش عارف - 00:09:00
الى ان اقتربت ميعاد فتح باب الترشيح اللي هو في شهر تسعة الحالي بعد حوالي خمستاشر يوم وراحوا منزلين فجأة قانون الدواير

الانتخابية. وازا به زي ما انتم شفتم صدمة - 00:09:20
شيء يعني غير لا يصدق يعني مسلا انتم عارفين دايرة زي الدايرة اللي احنا فيها دي. يعني انا زمان كان عندي دايرتين دلوقتي الحمد

لله بقوا دايرة واحدة ليه؟ لانهم خلوا الدايرة طبعا انا مش داخل انتخابات مجلس شعب. بس انا بقول لك يعني - 00:09:40
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ان الدايرة الحالية اللي هي تدق دي بقت ممتدة حوالي سبعين كيلو او تمانين كيلو شمالا حدود البحيرة. تشمل امبابة واو سيم واه
منشاة القناطر مركز امبابة لحد ما توصل - 00:10:00

الى قرية بني سلامة حدود البحيرة. الله! فالناس اتفاجأت. فلما اتفاجئوا بدأوا يتخانقوا ما دام الناس بدأوا يتخانقوا بقى فيه خطورة
على الاجراء الانتخابي ونقل الناس الى السلطة المدنية خلاص بقت الاحزاب حزب بيقول لك لأ ده مش مناسب لي ده القانون ده

معمول لصالحك لأ ده معمول لصالح فلان لأ ده معمول للاضرار بفلان - 00:10:20
الناس يتخانقوا مع بعض. من الذي فعل هذا؟ ايضا هو قرار المجلس الاعلى للقوات المسلحة اللي مؤجل صدور الدواير لغاية دلوقتي

هو احنا بنقول كلام مطلق كلام عام من غير تحديد ولا كلام محدد؟ السؤال اهو ايه اللي يخلي تقسيمة الدواير - 00:10:50
من شهر فبراير لشهر سبتمبر. عشان ايه؟ ما يفضل نفس التقسيمة هي هياها. ما تتغير تغير بسيط ما تبقى قريبة من بعضها. يا اخي

طلعها بدري عشان الناس تستعد. انما هذا امر بيت بليل وقصد ولذلك - 00:11:10
ذلك اسمعوها مني واضحة. ملخص لكل اللي انا بقوله. اللي بيجري قدام حضراتكم دلوقتي ده كله كل ده تمثيليات. كل اللي بيحصل

الاحداث ده دي احداث مخططة سلفا على نحو تمثيلي لتحدث افسادا في المجتمع. ومنها - 00:11:30
الجمعة بتاعة امبارح. وده الفارق بين معنى المسئولية ومعنى العنترية معنى ان تنظر للاحداث بمسئولية تبقى فاهمها وبين العنترية.

اللي حصل ان اسرائيل لقت نفسها طول ما الثورة شغالة والناس بتنزل في حالة ضعف. تفتكروا انها زينا كده تقعد - 00:11:50
تدردش لأ ده بيقعدوا يحطوا كل السيناريوهات المتصورة واحد اتنين تلاتة عشرة ويشوفوا كل حاجة تداعياتها توصل ليه وياخدوا

خطوة فقرروا وهم شايفين كل الناس ما شاء الله حكماء وكل الناس بيقول لك مش هنواجه ومش هنعمل ومش هنسوي ما شاء الله -
00:12:20

حكمة زايدة خالص. قرروا هم ان هم يتدخلوا لصناعة شيء برضو يؤدي الى اضرار بمسألة نقل الفترة الانتقالية الى الاستقرار بقى. ما
هو بيقول لك البلد هتسقط في الاخر في ايد ناس - 00:12:40

مش بتوعنا مش رجالتنا مش حلفاءنا مش عملائنا مش اللي واخدين طول عمرنا ان احنا بنعرف نتعامل معهم كنا يعني بيجهز اهو انه
راجع تاني لكن مش هينفع. فقرروا ان يحدث هذا علشان - 00:13:00

الموضوع ياخد بعد دولي مختلف. ولزلك النهاردة صدر قرار اه صدرت قرارات النهاردة اما تقرأها ما اعرفش من مجلس الوزراء لجنة
وزارية ومعها اظن برضه المجلس القوات المسلحة وغيره. اما تقراها تحس ان هو نفس النبرة بتاعة حسني مبارك. هي هي رجعت -

00:13:20
ما دام عربيات الامن المركزي اتزبطت واتعدلت تاني واتأمنت واتعمل لها الصاج والحديد ورجع الخوزة والعصاية المكهربة وغير

المكهربة. ورجعت تاني القنابل المسيلة للدموع ورجعت الامور في ايديهم مرة تانية. وبدأوا يهزوا الناس ان - 00:13:50
الناس بقت بتخاف من بعض ما يقدروش ينزلوا مع بعض لانه ناس بتقول ايوة وناس بتقول لأ وواحد بيقول الجمعة الجاية والتاني

بيقول مش نازلين. طلعوا النهاردة قال لك كله احالة لمحاكم امن الدولة العليا طوارئ. والاخطر من كده انهم قالوا احنا كنا قلنا -
00:14:10

انه لا يمكن تجري الانتخابات في زل قانون الطوارئ. وهنلغي قانون الطوارئ. كانوا قالوا كده فعلا المجلس العسكري قال كده فعلا.
النهاردة بيقول لك الذي كنا ننويه او ننتوي او عاملين حسابنا ان احنا نعمل كزا. انما - 00:14:30

في ظل الاحوال القائمة وو تم الاتفاق على احالة كافة القضايا في المرحلة الحالية الى محاكم امن الدولة طوارئ وتفعيل كافة ما هو
موجود في قانون الطوارئ من آآ من امكاناته - 00:14:50

انت لما تيجي تبص بحكمة للكلام ده ممكن تقول ايه؟ ممكن تقول والله يا جماعة ما هو اصل الاحداس صحيح صعبة ما هو فيه ناس
مشاغبين واللي بيحرق وفيه عربية واحد اتحرقت والشجر اتحرق والمش عارف ايه اتحرق وكلام زي كده. طب ما احنا ما قلناش ان

ما فيش صعوبة. احنا عارفين ان فيه صعوبة. بس احنا - 00:15:10
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احنا بنقول لكم طلعوا المجرمين اللي في الموجودين خدوهم هم بقانون الطوارئ. عندك زباط امن الدولة انت اكتشفت جماجم
بشرية واجساد ومقابر في مقر امن الدولة. اعتقل الزباط اللي كانوا مسئولين عن المقر دول. طهر جهاز امن الدولة - 00:15:30

الداخلية انما انت منزل حتى للجماعة بتوع الاهلي والزمالك ولا الفرق اللي في مباريات منزل لهم ناس بيعملوا بيعملوا لهم حركات
واقوال والفاظ افرض الجمهور وحش. الجمهور وحش. انما في الاخر انت منزل لهم ناس - 00:15:50

كل الناس عارفة انها تؤي المجرمين. في داخلهم وانت لم تعلن. وزي ما انا قلت قبل كده انه لما الناس بتذكر مسلا الشهداء فقاموا
بدأوا يحيلوا الزباط وغيره ما فيش ولا حد حد لمسه لغاية دلوقتي. انما لما الناس - 00:16:10

مش فاكرة حكاية حرق مستندات امن الدولة مش فاكراها او او سقطت من المتابعة خلاص قضية حرق المستند وكل ما نزكرها شف
تسيبها مدة طويلة تزكرها بعد يومين تلاتة ينزلوا خبر كده وبعدين يلاقونا الدنيا هديت تاني ترجع - 00:16:30

اهدا مرة تانية ما حدش بيزكر القضية دي. وبقى دلوقتي كل ما في الامر ان محمود وجدي هذا الذي يجب ان ان يحقق معه نتيجة
حصل ده مستدعى كشاهد حتى قضية محاكمة حسني مبارك زي ما قلت لكم ان في الاول بث - 00:16:50

وبعدين منع البث التليفزيوني وبعدين جعل الجلسة سرية وبعدين الله اعلم هيحصل ايه. لا طبعا غير مطمئن. طب هو فيه اه طبعا
في حل واحنا قلناه من زمان انه اي ثورة بتقوم بتضع قانون قانون للمحاكمات - 00:17:10

التي تجري من ضمنها مثلا كفالة الازاعة التليفزيونية. ايه يعني ايه ضار بالامن؟ يعني هنعرف ان مين اصدر الامر لمين؟ ولزلك امبارح
بالزات كانت خطورة في ده ربنا ستر. لان من الممكن جدا ان بعد شوية تلاقي الحكاية ان والله احنا مش هينفع نعمل اجراءات -

00:17:30
الدستورية في ظل هذه الاوضاع وقفه. ويبقى في الحالة دي انت بتتكلم عن حكم عسكري الناس كلها بتسقف تقول له ايوة استمر

شوية لان الدنيا هتخرب اعمل معروف. الكلام ده في حقيقة الامر لازم يبقى واضح انه الجهات - 00:17:50
السورية هي السبب في كده. لانه كونهم بيعملوا حاجات خطر على بعض. يعني كل واحد خايف من التاني مش عارفين يتوافقوا شيء

طبيعي انه يحصل نعم؟ الاذان طب اتفضل. بسم الله الرحمن الرحيم. الحمد لله والصلاة والسلام على - 00:18:10
سيدنا رسول الله وعلى اله وصحبه اجمعين. آآ ايها الاخوة اريد ان الخص لكم اذا المسألة ماشية ازاي الخطة تدور حول ما يأتي كلما

ثار الناس هنهدهدهم كده ونروضهم نحاول نلم المسائل ونتكلم كلام كويس. انما الخطوات اللي ماشية على الارض خطوات -
00:18:30

ثقيلة جدا راسخة جدا. عدلنا مرتين القوانين. مرة عملنا قانون بتجريم ومرة التانية من اسبوع كده ولا عشر تيام مش كده طلع قانون
تاني برضو بالتجريم مش عارف لاعتصامات وتعطيل العمل وايه وانه شهر وغيره واحالة المدنيين - 00:19:00

المحاكمات العسكرية الناس زعلت طب خليها امن الدولة طوارئ. طب ما انتم كنتم هتهروا بالطوارئ لأ مش هنلغيها. فبقى في عندك
طريقين الطريق الاولاني طريق الكلام الحلو. والكلام اللي في الاوض المغلقة انه يجيبوا بعض قيادات ويقولوا لهم اصل انتم مش

عارفين ده كزا وكزا لكن - 00:19:20
والله احنا ناويين على كزا وعشان كده واديكم شايفين برة وجوة والحدود الطريق الاولاني الطريق الحلو ده. وآآ معظمنا لو راح قعد

في الاوض المغلقة دي وسمع الكلام ده بيرجع يقول ده بيقولوا كلام هايل. الطريق التاني اللي هو - 00:19:40
الطريق اللي على الارض. الطريق الحقيقي الفعلي. ان قانون الدواير يطلع متأخر ويعمل مشاكل والناس يتشدوا ودانهم يروحوا

محاكمات عسكرية والقضايا اللي عاملها النائب العام عمولة كده بطريقة معينة ان شاء الله هتخلص انها تاخد براءات. وانه الوضع اللي
ماشي خاص بموضوع - 00:20:00

الشرطة تزداد تمكنا من الشوارع وانه يبتدي الناس حتى في في الاحداث العامة والسور كان على سفارة اسرائيل يعني عايز يقول لك
وبعدين في الاخر دلوقتي اللي وصلوا له انهم يخوفونا بالاوضاع الدولية يقول لك بقى - 00:20:30

اللي حصل امبارح ده له تداعيات دولية. تداعيات دولية ما تخافوش. انا باقول لحضراتكم ما تخافوش. ولا حاجة ولا حاجة هو
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النهاردة اسرائيل قتلت ناس هي اسرائيل عدت. انا بقول لحضراتكم هي ما عدتش الحدود المصرية - 00:20:50
تصريح اعتباطا. وما قتلتش جوة الحدود المصرية اعتباطا. ولو كانوا عندهم اساسا نية لعدم اثارة الامور كانوا اجلوا تعليق العلم

شوية بتاعهم مرة تانية. كان يقول لك سيبوا اسبوعين تلاتة ما يجراش حاجة ما احنا قاتلين ناس من المصريين. سيبوا - 00:21:10
اتنين تلاتة للمساهمة في تهدئة الخواطر. بلاش السور ده دلوقتي انما هو فيه مقصد. فيه مقصد في الحقيقة حقيقة الامر عشان يتقال

الناحية الدولية. بينما صدقوني اسرائيل لم تتخذ قرارها بالتهدئة مع مصر بعد احداث - 00:21:30
خمسة وعشرين يناير الا لانها لقت ان الناس بقت برة سيطرة النزام برة سيطرة الحكم. لما الناس بقوا بقت بنسبة معينة بدأت ترجع

للسيطرة بينتهزوا الفرصة بسرعة والناس مشغولين في شأنهم الداخلي عشان يعملوا كده - 00:21:50
علشان ترتيبات تؤدي في الاخر انه برضه ما تنتقلش الدولة الى ان يبقى المسئول عنها ناس. الناس هم اللي مختارينهم تفضل تطويل

الفترة العسكرية. ولزلك انا بقول لحضراتكم اللعبة الاساسية لغاية دلوقتي لم تعلن حتى لو كانوا هيعلنوا في - 00:22:10
سبعة وعشرين سبتمبر قانون او او دعوة الناخبين لانتخابات الشعب والشورى. انما ايضا حتى انتخابات رئاسة الجمهورية لم تعلن

حتى الان اللي هي هتؤدي الى مين اللي له الحق انه يصدر قرار بتكليف وزارة. مين اللي له حق يكلف وزارة - 00:22:30
يعمل رئيس وزراء ووزير دفاع وزير اعلام ووزير داخلية وزير عدل حتى لو حصل برلمان حتى لو عملوا برلمان البرلمان مش هو اللي

بيعين الوزارة. البرلمان بياخد ثقتها بس. او او الناس هياخدوا ثقة الحكومة تاخد - 00:22:50
البرلمان انما لابد من السلطة مصدرة القرار. امتى تجري الانتخابات؟ ما فيش. ولزلك الجمعة بتاعة امبارح لو بدأت الاول بانه المطالبة

باعلان جدول زمني للانتخابات. لكن لما نزلوا نزلوا بمليون حاجة تانية لان مطلوب - 00:23:10
الاجواء عشان كده يا اخواني انا يمكن الجديد اللي انا انا طبعا زي ما قلت لحضراتكم انا ما كنت ويمكن ده الفرق الجوهري ما بين زي

ما قلت لكم المسئولية والرعونة. بيني وبين العنترية - 00:23:30
انا الحقيقة ما كنت لاصدر بيانا اسبق ابدا من اه جمعة امبارح اقول للناس انزلوا او ما تنزلوش. لانه انا اخشى من المصايب اللي كانت

ممكن تحصل. ولا استطيع ان افت في عضد احد. ولكن انا زي ما قلت دايما اللي عايز - 00:23:50
ينجح مليونية او ينجح نزول يوم جمعة لازم ينجح الترتيبات اللي قبلها. اللي ما بين الفصائل اللي نازلة. انما ننزل لنخونا العوبة في

يد خصومنا ويبقى مش عارفين ايه اللي هيجرى دي مسألة في منتهى الخطورة ودي لعبة الايام - 00:24:10
والنقطة التانية انه مسألة ان انا اقعد اروج الى ان والله الامور ماشية كويس انا بقول يعني دي هتبقى مسئولية لو فشلت الامور

هتبقى على من يروجون لهذا القول. ولازم نفضل منتبهين. الشيء الاهم من - 00:24:30
هذا وذاك ان الفترة القادمة الخمستاشر يوم اللي من دلوقتي لغاية كزا وعشرين سبتمبر دي منتظر فيها اشياء متعددة. مش هزكرها

كفاية اللي ذكرته في السابق دلوقتي. بس هزكر حاجة واحدة مسألة ان هم لسه من عجيب الامر - 00:24:50
ان هم يسيبوا شوية ايام ويرجعوا يتكلموا عن وثيقة المبادئ الدستورية. وكأن الله مع ان الناس مش عايزة. الناس رافضة. بتتكلموا

ومستمرين في الكلام عنها ازاي بهذه الصورة؟ وعايز اقول لحضراتكم ان هذه الوثيقة فعلا هتبقى دي هي - 00:25:10
بيسموها ايه؟ بيسموها الفتيل. الفتيل اللي هيفاجئ القنبلة. لانه غير مقبول ابدا مهما كانت الزروف. وحتى وثيقة الازهر وثيقة الازهر

دي الازهر نفسه لا يمكن يوافق عليها. دي مش وثيقة الازهر دي لم تعرض على الازهر. لازم تفتكروا الكلام ده - 00:25:30
وثيقة الازهر هي وثيقة لم تعرض على الازهر ولم تصدر عن الازهر. الازهر ده بيمثله مجلس كده اسمه مجمع البحوث الاسلامية فيه

كبار علماء الازهر. لانه الازهر جامع وجامعة ويتبع الجامع - 00:26:00
معاهد وما الى ذلك. ما عرضش على مجمع الفحوص الاسلامية ولو عرض مجمع الفحوص الاسلامية لا يمكن يقر هذه الصيغة. دي

صيغ مخالفة اساسا وبالتالي مبدأ الوثيقة التي تجعل الناس اسرى مرفوض - 00:26:20
واوعوا يقولوا لكم ما هو بالتوافق. توافق مين؟ توافق مين؟ توافق مين؟ يعني الفصائل السياسية كلها بما فيها السلفيين والاخوان

عشان نريحهم خالص ونجيب الموضوع من اخره. الفصائل السياسية دي كلها ما توصلش عشر الشعب المصري - 00:26:40
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تحط لأ مبادئ الدستور زي اي شعب هو اللي بيحطها. وبيضحكوا على الناس. يقولوا لهم ايه؟ يقولوا لهم ما فيه دول تانية زي فرنسا
والمانيا حطت مبادئ. حطت مبادئ مين اللي حطها؟ الشعب هو اللي حطها برضو - 00:27:00

مش التوافق العلوي الفرنسيين حطوا مبادئ آآ عليا الالمان حطوا مبادئ عليا انما المبادئ العليا المصريين المصريين ده شيء ما
حصلش يعني ده ده اعجوبة الاعاجيب. مش انه مجلس مثلا عسكري ولا مجلس فصائل - 00:27:20

تفوقي يحط هو المبادئ اللي تلزم الناس دي ما حصلتش في اي حتة. لذلك الفترة اللي جاية خطيرة وانا باقول كل الناس استعدوا.
استعدوا لان احنا المسألة مش هتمشي باين عليها كده مش هتمشي سالكة. وانا - 00:27:40

مش ناوي اورث لابنائي من بعدي شعورا بان الناس اللي كانوا عايشين اتضحك عليهم بسهولة بان مش عارف اسرائيل بتحرك ايه
وهنودي القضية للامم المتحدة النهاردة آآ وسائل الاعلام الحكومية بتهدد الناس بان احنا خايفين يدونوا قضية مصر مستحيل -

00:28:00
ليه احنا جهلة؟ ليه؟ ما عمرنا ما قرينا خالص ما نفهمش حاجة يقول لك يدونوا القضية المصرية ويودوها الامم المتحدة نزرا لان
الحكومة اصبحت غير قادرة على السيطرة واحترام المعاهدات الدولية. فبالتالي بقت قضية دولية. طب خليهم يعملوا كده. انتم

فاكرين اللي بيحصل - 00:28:20
في ليبيا مع ان اللي بيحصل في ليبيا ده انا عارف المخاطر اللي موجودة فيه وكل حاجة. انما اللي بيحصل في ليبيا ده في الاخر ان

شاء الله كويس مش وحش. انا عارف انه - 00:28:40
مليان مخاطر وان حلف الناتو هيعمل لنا مشكلة في الوقت اللي جاي وان اختيار القيادة الجديدة لليبيا هيبقى مشكلة. وانه سيطرته

انما هي مصر مش زي ليبيا. مصر مش زي ليبيا. ليبيا عبارة عن شريط صغير فيه اربعة مليون واحد. وبعدين ارض عبارة عن خزنة
فلوس فاضية - 00:28:50

خزنة بترول جوة الارض فاضية ما فيهاش بشر. فلما ييجي ناس من برة سهل قوي يفصلوا الشريط اللي فوق ويبقوا هم اللي
موجودين مسألة كده انما مصر لا يمكن لا يمكن ده احنا لو سمحنا للناس بس انهم يركبوا عربياتهم. مش هقول لكم على حدود

اسرائيل - 00:29:10
بقول لك في عند آآ بعد شرم الشيخ كده عند الحودة بتاعة انت عارف البحر الاحمر ده في الاخر بينتهي بخليجين كده خليجين

عارفينه ولا ايه؟ زي ودان الارنب ها. اوعوا ده الموضوع على فكرة الموضوع ده اهم حاجة يكون عندك - 00:29:30
خريطة تقعد تتغزل فيها كده. ازا كنتم ما جربتوش الحب وان الواحد ينظر في في صورة لمحبوبته. حبوا خريطة الايام بيعملوا

معروف. الحودة دي اللي هي من سيناء على خليج العقبة اللي هو البعيد. الحودة دي بس بس - 00:29:50
بس بيتعطل تعطل اسرائيل تعطيل تموتها تخنقها. لو سمحوا للناس بس يركبوا اتوبيسات يروحوا لهناك المصريين ما حدش هيعمل

حاجة خلاص. فتدويل ايه؟ اطمئنوا. واوعوا يا اخواني يتضحك عليكم. والحكومة الحالية - 00:30:10
ليست محل ثقة مطلقا. الحكومة الحالية بالبيانات وادي ادي الراجل بتاع اللي كان رئيس تحرير الوفد ومش عارف وغيره ادي يا

سيدي ادي لما اصبح وزير اعلام قاعد يطلع بيانات من مهددة وتهديدية - 00:30:30
هنعمل فيها والفضائيات هنعمل واللي بعد كده هو مع ايقاف التراخيص مع كزا الله اكبر. والنهارده هنحول لامن الدولة العليا طوال في

اصل مصر فيها امن دولة عليا بس وفي امن دولة عليا طوارئ دبل يعني. ففي الاتنين هو قال لك لأ احنا هنودي لامن الدولة العليا -
00:30:50

طوارئ. فانا عايز اقول لكم الموضوع يعني استعدوا احنا مش على البراح وعلى الوسع. وادينا خدنا يعني على الاقل مني انا يعني
خدوا مني يعني يعني صبر هدوء سكوت كافي - 00:31:10

وكده لكن ارجو ان ننتبه ان المسألة لا يمكن ان تطول بل الامور تنذر بالمخاطر فليتقوا الله عز وجل. على فكرة من الاسبوع اللي جاي
هنبدأ العشاء. هنبدأ امتى؟ العشاء ان شاء الله. هنبدأ بعد صلاة العشاء بعد - 00:31:30
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صلاة العشاء عشان بس خلاص ما ما بقاش فيه من المغرب علشان وهنبدأ مباشرة وهنخلي الحوار الاخد والرد له نصيب الاسد اولا
يعني بازن الله تعالى. الان هيقام لصلاة العشاء وبعد صلاة العشاء تحت امركم في اي اه حوارات. جزاكم الله خيرا والسلام عليكم

ورحمة - 00:31:50
الله وبركاته. آآ بسم الله الرحمن الرحيم. الحمد لله والصلاة والسلام على سيدنا رسول الله وعلى اله وصحبه اجمعين. نقاط بس

سريعة حتى لا يساء فهم بعض ما قيل من خلال يعني اللي وصلني بسرعة وبعدين اسمع من حضراتكم. نمرة واحد لازم يتواصل
النزول - 00:32:10

دول فعلا يعني النزول الحفاظ على حالة الشعب انه ينزل الى الشوارع هذه هي عنصر القوة الوحيد باذن الله عز وجل اللي يحافز
على انه يفضل حالة الثوران لها ضغطها - 00:32:30

وانه في اللحزة اللي يصبح الدعوة الى النزول شيء بقى بيبتدي من اول وجديد يبقى شيء معناها انذار بان الفشل بدأ. وهو الحقيقة
ربنا يستر على الفشل ده ما يكونش بدأ فعلا. الحاجة التانية انه - 00:32:50

بين الناس وبعضها لازم يكون اسبق من المليونيات. يعني الناس اللي نزلوا الناس امبارح انا مش بقول عليهم الاكل خير ان شاء الله
بس ممكن يستخدموا غصب من غير ما ياخدوا بالهم. يعني انا امبارح لما عرفت انه الحمد لله ما حصل - 00:33:10

اكتر من كده حمادة ربنا. لان ممكن يبقى المقصود صناعة حالة تقول ان خلاص ما عدش هينفع الاجراءات هو ده المقصود ولزلك
بالعكس النزول والعودة ما دام لسه ما قطموش - 00:33:30

النزول والعودة هو حالة الكر والفر المزبوطة. انما لازم يتواصل نزول يعني انا بتصور انه لازم مثلا على سبيل المثال على يوم الجمعة
تلاتة وعشرين تسعة يكون فيه نزول قوي. بتصور هزا. ليه؟ لان هم قالوا - 00:33:50

سبعة وعشرين تسعة هيصدر قرار وبعدين لازم صدقوني لازم مش لمجرد اتصالنا الشخصي بمسألة انتخابات رئاسة الجمهورية لأ هو
لازم يتحدد امتى انتخابات رئاسة الجمهورية ومن دلوقتي لان ممكن تتفاجئ ساعتها بشروط مختلفة عن اللي انت - 00:34:10

خالص. شروط شروط كده يعني اه محددة. يقول لك مسلا لا يزيد وزنه عن سبعين كيلو جرام ها وما يكونش ايه كمان هينزله
النهاردة على الانترنت على الفيسبوك مليون شرط بقى كوميدي. ما يبقاش في واحد واقف وراه - 00:34:30

الحاجة التانية لانه فعلا انتم عارفين انا انا يعني انا رجل قانون. لما التعديل الدستوري صدر قريتم خمس تلاف مرة قعدت اشوف هو
حافظ حافظ على ان السلطات معزمها تفضل برضو في ايد الرئيس. علشان انتخاب البرلمان - 00:35:10

ما يبقاش منهي لسلطة الحكم العسكري. فلو بقى فيه برلمان صحيح مفيد جدا. مفيد جدا وجود البرلمان ضروري. انما بالزبط انما
الحكم العسكري هتفضل كل السلطات معه هو. وفي هذه الحالة انت حتى - 00:35:40

لا تأمن مسألة حل مجلس الشعب انا مش متذكر النقطة دي بالزات. لكن المسألة تصبح سهلة. ولزلك لا يمكن الا ومن عجيب الامر مات
في عدم اعلان تاريخ اجراء الانتخابات. اما علشان يفاجئونا بها بسرعة واما علشان يأجلوها كتير - 00:36:00

اما واما انما دون ان يوجد برلمان ورئاسة يفضل الحكم العسكري له آآ له وضع في الموضوع وانا بقول لحضراتكم هذا الكلام وعارف
انا بقول ايه. المجلس العسكري احنا بنساهم اوي في صنع - 00:36:20

مع الهة جديدة في مصر في صنع آآ حالة ليه كده؟ ليه لازم نقعد نثني على حد؟ ليه لازم يبقى في حد لازم يثنى عليه. القوات
المسلحة جهة خدمة وليست جهة سلطة. ده بنص - 00:36:40

اسطول جهة خدمة وليست جهة سلطة. لما تعمل شيء يحولها من خدمة الى سلطة دي مسألة فزيعة. مسألة الاجراءات انا عارف ان
الاسلاميين ناس مخلصين. لكن انا ليه باجي عليهم في الكلام وباقول لك ان حتى بما فيها الاسلاميين كلهم لا يساوي نسبة كزا -

00:37:00
من الشعب المصري لانه انا اقول لكم بصراحة انا عايز المسألة تيجي في الاخر ان فعلا الناس اختارت الناس دول فيبقى مش هو مش

فلان ده يمثل اتجاهه وده يمثل جماعته وده يمثل لأ ينزلوا للناس فيبقوا - 00:37:20
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للناس. ومش عايزكم يا اخواني يتضحك عليكم ابدا. زمان قبل سورة اتنين وخمسين كان حزب الوفد وخصوصا قبلها بشوية في اكتر
كان حزب الوفد كان له الاغلبية الشعبية بحيس ينزل بيكتسح الانتخابات. فما كانش حد بيقول ده فصيل واحد ده فصيل -

00:37:40
هو هو الشعب بينتخبه الشعب. وكان موجود اتجاهات اخرى احسن منه مليون مرة. لكن الشعب ما كانش بينتخبها. يعني الحزب

الوطني اللي مصطفى كامل ما كانش بياخد اصوات زي آآ زي الوفد. مصر الفتاة ما كانتش بتاخد اصوات زي الوفد. الاخوان المسلمين
ما - 00:38:00

نفسهم اصلا عشان ياخدوا اصوات زي الوفد الا في انتخابات واحدة. وازن كلكم حافزين زروفها من من كتر ما حكيت فما حدش
ساعتها جاب سيرة ان ده فصيل واحد. قالوا لأ ده اختيار الشعب. النهاردة عندما يريد الشعب ان ينتخب يقولوا له لا - 00:38:20

انت هتجيب لنا فصيل واحد. ما احنا حرين ده شعب هو حر ياتي بمن يأتي به. فاحنا عشان كده لازم نكون فاهمين احسن منهم
وبنعرف انما لا شك في اننا لا يمكن السماح ما فيش حاجة اسمها علي السلي بيعمل وثيقة وطالع هو وجورجيت قليني والتاني -

00:38:40
منى مكرم عبيد وما اعرفش آآ آآ تهاني الجبالي وما اعرفش مين مين دول مين دول؟ دول احسن ناس احسن مني انا. لكن في الاخر

هو مين؟ من الشعب المصري هم اربعة خمسة افراد خمسين مليون انما - 00:39:00
فين الناس؟ عشان كده الموضوع بيتلعب لعبة بهذه الصورة علشان يتقال ايه؟ افساد الحالة اللي يسمح فيها اجراء انتخابات برلمانية

ودستورية. عشان كده النزول لازم. تبقى عندي كلمة للناس اللي بيقولوا انهم - 00:39:20
مش عايزين يزكروا الناس دول بسوء لانه مش عايزين نستعديهم وان شاء الله تمشي الامور كويس وكل حاجة. اولا اللي بيقولوا كده

صدقوني انا هم هيبقوا يفضلوا هم المسئولين. هيفضلوا هم المسئولين لان هم اللي بيقولوا للناس - 00:39:40
الدنيا ماشية كويس. فانا باقول النتيجة في الاخر مسئوليتهم. لكن الكلام ده كان ينفع امتى ؟ لو ما فيش حاجات قوانين بتجد ما

فيش قرارات بتصدر. ما فيش على الارض حاجات. مجرد وجود قوات الامن المركزي في الشوارع - 00:40:00
مرة تانية انا مش قادر اعرف ازاي انا فوجئت بالرقم اتناشر الف واحد كانوا محامين للمحاكم العسكرية مش ممكن. فالكلام ده باي

سلطان يعني علشان ايه؟ فعشان كده انا ما افضلش انا مستني ايه - 00:40:20
يقول لك لأ ما احنا الدنيا طول ما هي ماشية كويس فين ماشية كويس ما هو في قوانين طالعة. انت عايز تحكم البلد وانا كمان انا

على فكرة انا عايز عجلة الانتاج ترجع - 00:40:40
وعايز ما يبقاش فيه اعتصامات وعايز العمل ما يتعطلش. وعايز ما يبقاش فيه حرق وضرب وعايز ما يبقاش عايزين كل ده. بس احنا
بنقول لك انت في عندك عندك مجرمين طلعهم بعيد عنك يا اخي. ده بعضهم مش موقوف عن العمل. بعضهم من قول من مكان لمكان

00:40:50 -
فانا فعايز اقول ان الصورة واضحة. انا الان مستعد لو في اي حد عنده حاجة بس لو سمحتم من غير ولا صوت خالص هيرفع ايده.

اسمع اتفضل طيب انا جاوبت على الكلام ده. هو الاخ بيقول ان احنا بننزل فلما بننزل وده لما سناه امبارح وانا كنت عارف كده وقلته
بنلاقي ناس في الوسط واضح انهم - 00:41:10

جايين متوصيين عشان يبوزوا الحكاية ويشوهوا الصورة ويعملوا حاجات معينة. عشان كده انا بقول ان النزول لازم تربيطات
واتفاقات. يعني مثلا الاتجاه الاسلامي نازل. الاتجاهات التانية اللي هي زي مسلا ستة ابريل ومش عارف كلنا خالد سعيد - 00:41:50
والائتلاف والدعم واللي ما عرفش دول امناء وغيره. وكل دول بيتكلموا مع بعض وبيحطوا نزام. لان احنا انا يعني مش عايز افكركم

بس يعني ازن انتم فاكرين ان حتى في الوقت الاسبوع الاخير قبل سقوط حسني مبارك ميدان - 00:42:10
كان مليان مخبرين. وكانوا بيحاولوا يوجهوا الناس. وبعضهم سبحان الله معروفين كانوا فاحنا ما هو اصل لما تجمع مليون لازم

هيبقى في وسطهم عشان كده التحضير المسبق انما احنا كون ان اول ما نسمع دعوة نبقى ننزل واحنا مش عارفين ممكن تتوجه ازاي
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الدعوة دي مشكلتها انها ممكن انا مش بقول - 00:42:30
دول خونة ولا انهم بيتفقوا مع الاخرين بس اصل انا ممكن اوجهك من غير ما تتفق معي يقول لك تصور فيه كزا وعلى فكرة فيه

اخوة راحوا مش عارف فين - 00:43:00
عشان يعملوا ايه كزا تلاقي انك بتوجه الجموع من غير ما يبقى فيه تحضير سابق. عشان كده انا بادعو الى التجويد وما فيش مانع

ان الناس يتعلموا التجويد الثوري علشان ما يضحكش علينا وتتسرق جهودنا. اتفضل - 00:43:10
بحيث انها تعمل لجان شعبية على مستوى الجمهورية اخونا بيتكلم عن البديل للانفلات الامني ولجان وما الى ذلك. انا يعني يقول لك

نصيحة من خلال تجربة ما ما يعني خلوا بالكم ان من ضمن الاشياء - 00:43:30
اللي مستهدفين احنا بها اللي هو تنفيس الجهود. ان الناس يشتغلوا ان هم يستهلكوه في اشياء كثيرة بحيس ان الاشياء الكثيرة دي

تمنع الانفلات الامني انتم عارفين هم ضربوا كزا واحد وسرقوه يعني سرقوا الدكتور البلتاجي - 00:44:00
الدكتور احمد ابو بركة ما عرفش مين تالت ها والله كمان طيب ده حاجة كويس ان الواحد المجلس العسكري ممتاز وكله تمام فعلى

كل حال هو الموضوع لا شيء بس انا عايز اقول انا برضو اسألكم انا مش عارف اوي هو الانفلات الامني انتم - 00:44:20
شايفين شديد انتم شايفين ؟ يعني انا انا عايز اقول لكم ان في الفترة اه يعني انا عايز اقول لكم ان في الفترة اللي هي برضه قبل

سقوط حسني ومبارك باسبوع اللي هو بعد موقعة الجمل وقبل سقوط حسني مبارك - 00:44:50
بتوع الشرطة الزباط المحترمين المخبرين اللي اللي هم اللي كانوا بيفوتوا على الناس يدوا لهم الاخبار ويروح لكل واحد يقول له على

فكرة حصل في الحتة الفلانية كزا. تروح الحتة الفلانية تلاقيه قايل له على الحتة التانية. فانا باعتقد وفي الاخر - 00:45:10
اخر مسألة مش للدرجة دي. فانا انا معتقد وعشان كده سألتكم ان الكلام فيه نسبة كبيرة من غير واللي خلى اللجان الشعبية تروح

برضه كانت الشرطة انها قفلت عليهم وقالت لهم خلاص روحوا. لو انتم فاكرين - 00:45:30
النجوم في يوم كده قالوا لهم خلاص روحوا احنا بقينا موجودين ما فيش حاجة. فالشرطة وفيهم امن الدولة ومنصور عيسوي حسين

طنطاوي والناس دول هم في اللي باعتقد انهم بيدوا شعور ان في انفلات امني او ما فيش. انا مش بقول ان ما فيش - 00:45:50
هو فيه فيه بساس ولضبطها والشرطة ما حدش بيقاومها وهي بتقاوم الجريمة. يعني ما حدش ما حدش شاف ان مسلا الشرطة لقت

واحد بيكسر باب بنك مسكته وحصلت المشكلة. لأ هي بيحصل مشكلة لما الشرطة دي آآ - 00:46:10
وعايز اقول لكم برضه حتى اللي حصل مع آآ سفارة اسرائيل امبارح. هي سفارة اسرائيل دول هم مش مش قتلوا مصريين في سيناء
ولا لسه قاتلينهم ولا ايه؟ ايه الاجراءات اللي حصلت ايه؟ بتتلحس. صح ولا لا؟ خلاص يعني الاول قالوا الانتقام لا طبعا - 00:46:30

الاتفاقية طب اعادة الكلام في الاتفاقية والمفاوضات فيها لأ لجنة تحقيق طب لجنة تحقيق مشتركة فهم اللي بيعملوا هم اللي بيعملوا
فالمسألة لازم برضو مش عايزين ومش عايزين ننفق جهودنا. بصوا يا جماعة احنا - 00:46:50

احفظوا الكلمتين دول. احنا قدامنا طريقة من اتنين. اما ان نطلب من المجلس العسكري واما ان نطلب ان ينصرف المجلس العسكري
اوعوا تتورطوا في النقطة نمرة واحد. احنا مش عايزين منهم حاجة خالص. اطلاقا احنا كل اللي عايزينه منهم اللي هو - 00:47:10

اجراء الانتخابات علشان الشعب يحكم نفسه. وما لكوش دعوة بالباقي. انفلات امني وغيره كل ده ما لكوش دعوة به. ما اسهل انه ده
يتم بمنتهى بمنتهى البساطة. ايوة. اتفضل. ها - 00:47:30

تمام تمام الحقيقة يعني كلامك انا يعني آآ من الناحية الموضوعية بصرف النزر عن او عن مواقف الناس دي نقطة تانية بس انا بكلمك
من ناحية الفكرة نفسها كلامك لا غبار عليه والاخ بيقول ببساطة انه - 00:47:50

الناس دول بيحاولوا يسخن ويبرد يسخن ويبرد يسخن ويبرد ويطوع وينشف وهكزا لحد ما خليك خلاص تبقى في ايديك. وانه اللي
كنت بترفضه من حسني مبارك انت دلوقتي هو هو موجود من ناس وانت بتقول لهم - 00:49:00

لأ احنا علاقتنا بكم كويسة وما بنشككش فيكم. وانتم زي الفل وو. فانا يعني انا معك في هزا. وعايز اقول حاجة الانسان يبقى كويس
اللي هو الحاكم سواء رئيس جمهورية او رئيس مجلس عسكري او غيره يبقى كويس بس في حدود ان هو - 00:49:20
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اه مش لازم اقعد اشكر فيه واسقف له واقول له انت ممتاز. انت كويس؟ كمل كويس. ها يلا. انما انا شايف الحقيقة ان الصورة
الموجودة دلوقتي انا شخصيا ارى انها لا تطمئن وانا معك في ان الحراسة اليقظة المنتبهة. هي - 00:49:40

اللي مطلوبة انها تستمر وخصوصا ان هم اه يعني الحقيقة في امور مش مفهومة. لكن الاسماء والاتجاهات اللي حضرتك وغيرها ما
هو مش بالضرورة ان انا يفضل رأيي صح على طول. ومش بالضرورة ان انت يفضل رأيك صح - 00:50:00

على طول. يعني مش مش بالضرورة المسألة فيها تفاعل. يعني انت احنا انتم عارفين ان احنا خريجي مدرسة الراجل راح فيها
للرسول عليه الصلاة والسلام قال له المكان اللي انت نازل فيه ده لا يناسب الفطنة العسكرية. والرسول عليه الصلاة والسلام اخذ بهذا

علشان - 00:50:20
عدم التقديس. احنا مش هنبقى احنا لا نقدس حسني مبارك ولا نقدس المجلس العسكري وبعدين نقدس مسلا واحد زيي او زي فلان لأ

ما هي لازم فيه خلاف والنبي عليه الصلاة والسلام علمتنا مدرسته هذا الكلام. وسيدنا عمر نفس الكلام كزا - 00:50:40
في مرة قال ان انا اخطأت واصاب غيري. فالموضوع انما على كل حال قد يكون هناك ما لا نعلمه. عشان كده انا قلت لحضرتك ان

الناس دول ودول يستوي فيه يعني يستوي فيه السلفيين والاخوان عشان بس فيه اخوة من الحاضرين بيبقوا دايما حساسين للنقطة
دي. يستوي في يستوي - 00:51:00

في الاخوان والسلفيين لا والله يا اخي الكريم. معلش اه هو اخونا بيعطي ملاحظة جديرة الحقيقة اللي هي بس الالفاظ التي
نستخدمها في ابداء الرأي صح انها تكون يعني اكثر حساسية علشان الادب مع اهل العلم وكده - 00:51:20

فيعني ده كلام مزبوط ما تزعلش بقى مش لازم ترد عليه. خلاص بقى ما عرفنا عرفنا ان انت مش مش عاجبينك خلاص. فخلاص
فهمنا احنا الكلام ده. بس انا عايز اقول يعني انا عايز اقول يا جماعة معلش بس لحزة واحدة انتم - 00:51:40

انتم عارفين في الفتنة الكبرى مين يعني مسلا سيدنا عثمان كان اكتر واحد بينتقدوا كان سيدنا علي. وسيدنا علي لما مسك الحكم
اكتر واحد كان بينتقده كان ابنه الحسن والحسن لما مسك الحكم اكتر واحد بينتقده كائن الحسين اخوه. فانا عايز ما ناخدش انما بس

فعلا نحفظ - 00:52:00
الجمال الاشخاص لانه انا نفسي ممكن اتعرض لاراء من حد تاني. وغيره وغيره. فاحنا بنحافظ على جلال اللفظ لكن لا شك انه عشان

كده زي ما بقول لك الاتجاهات سواء سلفيين او اخوان او غيره هتبص تلاقي انهم ممكن يقولوا الكلام اللي حضرتك بتقوله ده -
00:52:30

وانت تبقى قاعد مستغرب. لكن على كل حال هم لا شك مسؤولين عن النتيجة من فشل او نجاح ان شاء الله. المدام هذه الاراء لان
احنا بنصدقهم. احنا مصدقينهم. فالحقيقة هم يعني لازم يعرفوا ان النتيجة دي موجودة معهم على طول. لا شك وانا شخصيا -

00:52:50
اثق فيهم. فيعني لازم نضع ده في الحسبان. اتفضل. لازم الداخلية نفسها يا جماعة  عايز تقول ايه بقى  احنا شعب محترم   تمام يعني

انت تقصد ان الكلام انه مش هننزل دي كانت غلط لانه تركنا الميدان لغيرنا هم جزاك الله خيرا. شوفوا يا جماعة - 00:53:10
هناك اتجاهات غير اسلامية كان لها الفضل في استمرار الحالة الثورية الحالية دي لازم نعترف بهذا خلاص لا شك في هذا. وانه ده آآ

حافز على اشياء. صحيح الاسلاميين ما كانوش ناويين عشان برضو احقاقا للحق - 00:54:50
انهم يسيبوا الدنيا تبوز والحالة الثورية تنتهي. لأ كانوا بس كانوا حاطين لها اوقات اخرى وتوقيتات اخرى. انما برضو دول ساعات

انت عارف اه فيه فيه مثل شعبي بل هو بيت شعر عربي بس - 00:55:10
مش متأكد ازا كنت فاكره ولا لأ. يقول لك انه القوم اه ذل ايوة ذل قوم ليس فيهم حد حافظ؟ ها؟ ارفع ايدك. ما شاء الله اهو شوف

تصور ان الشعب المصري ما واحد بس اللي يعرف الحكاية دي. ذل دي كلمة مهمة يقول لك ذل - 00:55:30
ليس فيهم سفيه. ليه؟ ذلوا ليه؟ ده السفهاء دول يقول لك لا بس السفيه ده اصله لما بيطلع ساعات كلمة توقف ولا مليون خطبة تقعد

تتكلم بالادب. واحد يروح ولزلك رضي الله عن سيدي - 00:56:00
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سيدي ابي بكر رضي الله عنه. ابو بكر الصديق المحترم المهذب العفيف المحترم لما لقى سهيل بن عمرو بيجترئ على الرسول عليه
الصلاة والسلام قال له كلمة والله ما بعرف اقولها في الدروس - 00:56:20

بستحي اقولها للناس في الدروس. واستغرب ان انا بقى وانا صغير كده كنت اقول لا دي دي غلطة من ابو بكر. غلطة ايه انت بتفهم
حاجة؟ ده هو حب يخبطه خبطة كده علشان يصحصحه. الراجل لقاه - 00:56:40

يمد ايده يضع يده على لحية النبي عليه الصلاة والسلام. يقول له يا محمد كذا يا محمد كذا. ويقول له الناس اللي حواليك دول مش
هينفعوك وساعة الجد هيجروا فراح قايل له كلمة حاجة رهيبة يعني يعني كلمة نابية. كلمة نابية - 00:57:00

كلمة لا لا يعني لا اتخيل ان تمر على ذهني اساسا. فهي ساعات انت تبقى محتاج الواحد اللي ايه اللي بيروح خابط كده ده كويس؟
انما على كل حال الاسلاميين ما كانوش ناويين يسيبوا الحالة الثورية تنام وتنتهي. بس - 00:57:20

بس دول اللي بالطريقة السوقية دي آآ محافزين على انه يطلع يشتم شتايم مسلا انت ما تقدرش تقولها ومش عليها. بس الحقيقة
جابت نتايج. ها زي سورة خمسة وعشرين يناير - 00:57:40

انا صدقني عقود انا قلت باقولها للمرة الالف اهو. وخدها مني انا. لولا جزاه الله خيرا ها اه العيال بتوع الشوارع بتوع النواصي. اه
دول لو لهم هم دول اللي رنوا الشرطة علقة محترمة - 00:58:00

كسروا دراعها. خلاص ما بقاش فيه شرطة في البلد. فمشيت السورة. لو دول ما عملوش كده ولا مين كانوا هيعملوا كده ولا بتوع آآ
وردة للشرطة كانوا بيعملوا كده. عملوا فيسبوك ومعهم ورد آآ خلاص طيب كل - 00:58:20

وانتم طيبين. ضربناكم النهاردة ما ينفعش نضربكم بكرة بعده. استعملنا الخطة مية النهاردة ما نفعتش مية الف بكرة. هي شغلانة! انما
فانا عايز اقول ايه ان الكلام ده لكن يا اخي الكريم خلاص انا اديت للنقطة دي حقها بس عايز اقول لك حاجة بقى خطيرة ان انت مش

دايما - 00:58:40
بتضمن هم ناويين يعملوا ايه بهم بكرة؟ يعني ممكن النزول ده وبعض الاتجاهات رأيها كده عايز نزول علشان فجر الحالة الدستورية

خلاص مش هيبقى لك برلمان ولا حكومة ولا رئيس ويستمر الحكم العسكري. فلو ما تحرسش المسألة في الحقيقة - 00:59:00
عشان كده زي ما بقول لك لازم قبلها يحصل اتفاق. مزبوط. احنا نازلين نعمل ايه؟ وعايزين ايه؟ وهنقف عند ايه؟ وممنوع ايه؟ يعني

امبارح مسلا تجمع عند نادي القضاة اعداد ضخمة جدا. عشان قانون السلطة القضائية. وعشان عبدالمجيد محمود آآ هم شاكين فيه
واتهمه وبالنسبة - 00:59:20

بالنسبة لهم شخص ملوث وعشان احمد الزند بتاع نادي القضاة مش عارف مين وعشان ايه الكلام ده صب جدا في لجنة معمولة هناك
في مليون حاجة وحاجة بس انت في ثورة ليس لها رأس محدد. فالمسألة ماشية بمعالجة. وعشان كده انا قلت لكم استعدوا آآ النزول

الشديد قريب - 00:59:40
مش بعيد وهيبقى نزول شديد وانا شخصيا هنزل دعوة في قمة الوضوح ازا التوقيت ده لم يراعى يعني توقيت محدد فلم يراعى.

والحقيقة ان لو انا وجهت دعوة هتبقى الدعوة مش نزول وعودة. هتبقى نزول بس. ان شاء الله - 01:00:00
اتفضل ايه الاجراء اللي حضرتك ما هو يبيه سؤال انت تقصد الاجراء دلوقتي ولا ساعتها؟ دلوقتي دي لأ دلوقتي الدولة حاليا في حالة

عجز ومهزوز مين اللي هيصدر القرار دولة بلا رأس مخلص؟ ما فيش انما ساعتها طبعا - 01:00:20
فيه مليون حاجة مليون حاجة قاطعة واضحة فورية وايضا فيها اتزان وحكمة ولا تجر وانا قلتها كتير في سياق الكلام ما اقدرش

اقولها لك دلوقتي لان انا لو قلتها دلوقتي ضرر. بس في الحقيقة انا قلتها كتير في سياق الكلام خمسين مرة. يعني لو رجعت -
01:01:10

فتشت الكلام مرة تانية هتلاقي وهيبقوا هم بيحترمون اضعاف اضعاف ومش هنجر البلد لمشاكل. انت بتتكلم عن ايه يا اخوانا روحوا
شوفوا الخريطة. الخريطة انت عامل زي الخريطة شف بس مدخل خليج العقبة. شف شكله ازاي. مدخل خليج العرق قبل -

01:01:30
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واتصور ان مدخل خليج العقبة ده يملكه خمسة وتمانين مليون بني ادم قصاد اسرائيل. ده انت بتتكلم في ايه؟ من غير حرب ولا
تعمل حاجة. هم فاهمين ده ؟ عشان كده هم قرروا اسرائيل قررت تستبق يقول لك لأ وانا لسة هاستنى لما تخلص انتخابات برلمانية -

01:01:50
رئاسية وتيجي سلطة انا عارفة هتعمل ايه وانا اللي قدامها هركع وهضطر اروح واتفاهم معها واخضع لا يمكن ولزلك انا بقول لك يوم

زهور نتيجة انتخابات رئيس الجمهورية بالزات. فضلا عن الانتخابات البرلمانية - 01:02:10
تلقائيا هم هيبقوا عارفين هيعملوا ايه. انت بتقول مصر بقت خمس تلاف وحدة قوة ولا خمسين الف وحدة قوة ولا خمسمية وحدة

قوة بمجرد شخص الرئيس اللي ينتخب انا مش عايز ازكر حد من المرشحين بس انا ممكن ازكرهم كلهم مرة واحدة يقول لك لو فلان
الفلاني انتخب مصر - 01:02:30

كم على الميزان؟ ولو فلان انتخب تساوي كم ولو كم هيشيلوا الميزان ويروحوا اصلا مش هيبقى فيه ميزان. يعني فيه فيه حد من
من المرشحين صدقني هيشيلوا الميزان خالص. هياخدوه معهم - 01:02:50

حطوه في الدولاب اللي كان محطوط فيه قبل كده. ومش حد واحد. فانا يعني عايز اقول لك ان ان الصورة تطمن اوي اوي اوي يا بيه
ده اول ما سورة يا جماعة اول ما السورة قامت اسرائيل هي اللي بدأت تلم نفسها مع مصر. وبدأت تفك الحصار عن غزة تلقائيا -

01:03:10
بتتكلموا عن ايه؟ بتتكلموا عن ايه؟ احنا كل ما في الامر ان ناس عندهم كل عناصر القوة وكانت ايديهم متكتفة ورا ضهرهم كسروا

القيد وبقت ايديهم كده. فلما كسروا القيد وبقت ايديهم كده العدو بتاعهم خاف. رجعوا جابوا لهم شوية - 01:03:30
عملوا لهم حتة خليكم هنا ولقوا كل اللي انتم عايزينه بدأوا يخشوا تاني فبدأت الامور تطمئن ويبقى فيه خطة تانية. الخطة اللي
موجودة بتاعة امبارح واول امبارح امبارح والسور ده عشان اقوله لكم بصراحة وانا مبسوط جدا انه اتهدم الحمد لله وكان لازم

يتهدم. في الحقيقة كان لازم - 01:03:50
يتهدم بس بطريق بخطة احسن. انما السور ده معمول عشان يتهدم. اقول لك اصلح من كده ايه السور ده معمول عشان يتهدم والعالم

محطوط تاني علشان يحصل اللي حصل. واقسم بالله الذي رفع السماوات بغير عمد - 01:04:10
وانا اول مرة باقولها اهو تعلن فيه بعض اخواني علموها. ان انا كتبت هذا الكلام كتابة يوم تسعتاشر فبراير فبراير بعد صوت حسني

مبارك باسبوع واحد فقط. كتبته يوم الجمعة بالليل تمنتاشر فبراير ووزعته على الناس - 01:04:30
اللي يعني اعتقد انه كانت مسئولة عن الحراك يوم تسعتاشر فبراير الصبح. هزا الكلام اللي بيجري الان كله والورقة موجودة من من
مسلا من تلاتين نسخة عند تلاتين شخص وبخط يدي مش مش كاتبها على مش عارف ايه. الكلام ده السور ده معمول - 01:04:50

عشان يتهد والعالم معمول ولسه علشان عشان كده انا بقول لك احنا دلوقتي محتاجين نتحرك بالحفاظ على الحالة الثورية لكن واحنا
فاهمين الدنيا وده الفرق بين حكمة انك تعرف تدير بحكمة وبين العنترية الفارغة وخلاص. اتفضل - 01:05:10

اللي حصل امبارح ان القوة  طيب والله جزاك الله خير لا خلاص بقى بقية الحكاية نقولها بعدين يعني لاخونا بينبهنا الى انه في
فيديوهات نازلة من امبارح انا ما شفتهاش طبعا بتثبت الكلام ده كتير وان - 01:05:30

مش عارف مين قال لمين بتثبت الكلام اللي حكيته لكم ده دلوقتي طب وشوفوه مش عارف مين حاجة زي كده. اتفضل والحاجة
التانية عايز اعرفها هل ممكن لا لا لا تركيا - 01:06:20

كويسة جدا. لا لا تركيا كويسة جدا. اسرائيل هي اللي اصل اصل خلي بالك اخونا بيستحضر مسألة تركيا تركيا لما تيجي تاخد القرار
يوم عشرين اغسطس يختلف عن يوم عشرين سبتمبر. القرار مش واحد. اسرائيل بتواجه مشكلة مع مصر - 01:06:40

وغزة مش عارف في ايه والفلسطينيين رايحين للامم المتحدة. وتركيا عندها مشكلة مع اسرائيل. وفي بعض الكلام ده اشياء مختلفة.
تركيا تقدر تاخد قرار في زل العناصر دي. ولزلك الاتراك جايين بكرة ولا بعد - 01:07:10

يوم الاتنين ازن بعد بكرة. جاي اردوغان بعد بكرة مصر. هو هو بيحفز هو عنده توازن دولي توازن دولي يعني هو دلوقتي شايف ان
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موضوع سوريا واصله خلي بالك ان سوريا كمان بتطلع من اللعبة - 01:07:30
انا ما اعرفوش بقى ده ده اللي انا ما اقدرش اديك قرار فيه بس اللي انا عايز اقوله لحضراتكم واضح اهو. انا مكان رجب طيب

اردوغان اهو. قاعد لقيت ان - 01:07:50
ايه ده! سوريا الناحية دي ومصر الناحية دي وغزة هنا آآ تطور الاحداث بينها وبين آآ آآ محمود عباس وانا تركيا. طب ما التحويلة دي

تعمل لي كزا. فهو لأ تركيا فاهمة كويس هي بتعمل ايه دلوقتي. لان هو النهاردة - 01:08:10
النهاردة بيتكلم عن ده تركيا قالت ايه؟ ده تركيا واخدة قرار فزيع. ها؟ بتقول انها هتحمي مسير السفن في البحر المتوسط. فهيبان

على كل حال هو فيه نقطة بس بسيطة انا مش قادر - 01:08:30
اقولها لكم علنا بس هي يعني هقول لك ايه بس. ربك كريم المستقبل القريب لو فهمنا كويس فيه شيء كبير جدا ان شاء الله. ها ايوة

اتفضل قل  انا باحاول اعمل حاجة قريبة من كده طيب حاضر - 01:08:50
انا بطمنك ان انا بعمل حاجة يعني كمان احسن من كده شوية في الترتيبات هتتبسط بها ان شاء الله. ها بس ايجاز بقى عشان الناس

بتوع اسكندرية بقى ما فيش مش هنعرف نتكلم معهم كده - 01:09:30
ما خلاص انا قلت الدوائر الانتخابية هو النظام الرئاسي والبرلماني النزام احنا محتاجين برلمان قوي جدا برلمان آآ يعني يخوف

الحكم. عشان كده النظام البرلماني مش هينفع. لازم يبقى رئاسي - 01:10:00
لان النزام البرلماني نص البرلمان بتبقى له مصلحة في تشكيل الحكومة. فبتفقد قوة نصف على الاقل نصف قوة البرلمان بتبقى له

مصالح. انما في النظام الرئاسي لبرلمان شغلته الرقابة. وبس وبقوة فدي نقطة - 01:10:20
النقطة التانية ان اليابان اليابان نتيجة النزام البرلماني بقى لها خمس سنين عاملة ست حكومات. لان النظام مش مستقر واحد يطلع

منه يروح ساقط التحالف. ينتخب واحد غيره. ايطاليا قعدت سنين مش عارفة تعمل حكومة لانه النظام كده. آآ - 01:10:40
على رأي اخونا انما آآ كزا. انما تعال شف مسلا بلد زي حتى فرنسا. فرنسا في عز قوة رئيس الحكومة تلاقيه سقط واللي يجي واحد

تاني الاتجاه الاخر جوة نفس الفترة الرئاسية. لانه النظام بناء على ايه؟ انه بقول لك ايه تاخد ايه وتايدني ابقى حكومة - 01:11:00
نظام برلماني ده خطير جدا. انما النظام الرئاسي لك شايف امريكا اوباما الوقتي شعبيته متدنية. ومع ذلك الدولة مستقرة اربع سنين.

مع ان عندهم حاجة اسمها نزام البطة العرجاء بتاعة ان يبقى الرئيس في وادي والبرلمان في وادي. عندهم ده عبء - 01:11:20
الستوري موجود وبيحاولوا يعدلوه في اقتراحات كتيرة. انما دولة برلمانية دي معناها كل سنة وانت طيب بهدلة يعني. ها لو هيجرى
عليها استفتاء ما فيش مانع بس يقترحها تبقى هيئة كفء انها تقترحها تبقى ايه؟ تبقى اللي هي الهيئة التأسيسية. مش مسلا المجلس

الاعلى للقوات المسلحة ومجلس الوزراء - 01:11:40
انما ماشي لو هتجري عليها استفتاء ما فيش مانع بس انت عارف انا خايف من ايه؟ خايف انهم يعملوا الوسيقة ويعملوا اجراء

استفتاء يكرس مواجهة بين الناس والدنيا ما هم هم بيهندسوا البلد عشان تولع. فعلا ما فيش امانة لا - 01:12:10
روحوا هم وييجوا ناس مننا هم يعملوا الكلام ده. وان شاء الله هنستفتي الناس. والناس تتبسط وكل حاجة ويبقى كلام حد خايف

حتى يا اخي. ان الناس ستؤيد بصوا يا جماعة. الكلام ده مهم والله. الوقتي لما يبقى فيه بلد لها - 01:12:30
رئيس او حكومة او غيره لما بيروح بيتهم بالليل كده كل اللي في زهنه رضا امريكا عنه حتى لو فكر بيفكر جوة الحيز بتاع انه لازم

يرضي السيد. وان اي فكرة يقول لك بس دي مشكلتها انهم - 01:13:00
انما الحاكم الحر الحاكم الحر هو اللي عنده الموازين يقول لك انا عايز اعامل امريكا والوضع دولي وفي نفس الوقت انا عندي قوة

داخلية اقدر اعتمد عليها بالطريقة الفلانية. يقوم وهو بيعمل الميزان ده انتم عارفين انور - 01:13:20
السادات انور السادات توهم انه بيعمل كده. توهم ان هو بيعمل كده. توهم ان هو بيعمل كده ان هو بيحاول يمشي اللي امريكا عايزاه.

وفي نفس الوقت يضغط عليها. انا تقييمي انا الشخصي ان حصل ايه - 01:13:40
ان هم مشوا الامور معه لحد ما جه الوقت اللي هو هيبتدي يطلب اللي هو الحاجات اللي هو قتلوه. قتلوه طب امال الشيخ فلان

https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478333
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478334
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478335
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478336
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478337
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478338
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478339
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478340
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478341
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478342
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478343
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478344
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478345
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478346
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478347
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478348
https://baheth.ieasybooks.com/media/390863?cue=20478349


والشيخ فلان ايوة دول ضرب وناس كانوا مخلصين في قضيتهم وكل حاجة. انما ما انا ممكن اقول لك تعال خش من الباب ده -
01:14:00

وادخلك وانت مخلص وكل حاجة. فانا عايز اقول لك ان التوازن هم بيعرفوه. ولزلك اشترطوا على السادات ايه السادات قبل ما
يموت جزاك الله خيرا ده الشحات له نص الدنيا انا عايز احط دي كده عشان الناس يعرفوا ان انا معي مناديل اهو والله - 01:14:20

عايز اقول ايه يا سيدي؟ اه السادات السادات حب السادات كان عنده فكرة وفكر مش يعني يعني في له وجهة نزر يعني. ان هو يقول
لك ما هو انا انا حاكم مش ناوي لا احكم بالاسلام ولا - 01:14:40

مشي الناس على الديموقراطية ولا حاجة فانا في زل كده عايز احسن علاقتي مسلا بالامريكان فهو مشى كويس قوي مع الامريكان
وعمل هناك وضع ان السادات رجل السلام وهنعمل وهديكم كزا وكزا وهفتح الملاحة في الخليج وفي الممرات وفي غيره وغيره -

01:15:00
اخد كزا واقوي بلدي واعمل وبدأ الناس تؤمن بالكلام ده ونجح. لغاية قبل ما يتقتل السادات بشهرين شهرين اتنين بس. قبل ما يتقتل
السداد بشهرين اتنين خلاص هو عمل كل حاجة ومضى وتمام اربعة وعشرين قيراط ولازم يمشي وعلشان يمشي الشعب كده هيبقى

هو والسادات في اتجاهه - 01:15:20
واحد عايزين يطالبوا كان لازم يضربوا العلاقة بين السادات وبين الشعب. فخلوه اصدر القرار بتاع اعتقال الف خمسمية ستة وتلاتين

واحد من جميع الاتجاهات السياسية في مصر. ففي لحزة واحدة اصبح السادات خصم للشعب المصري - 01:15:50
بكل اتجاهاته. وبقوا الناس مش طايقينه كانوا كارهينه كراهية. انا انا بقى باحكي لكم عن مشاعر الشهر الاخير ده. الناس خلاص

وخصوصا لما شتم بعض العلماء وعمل مش عارف ايه وعمل ايه كلام كده شديد جدا يعني. خلاص الشعب بقى بيكرهه بقى تمنه -
01:16:10

رخيص. خلاص انفصل عن الناس. بقى بالنسبة لامريكا اسمه انور السادات ما بقاش اسمه شعب مصر. هنا ينفع يخلصوا عليه ويجي
بقى حسني مبارك ويكمل الايه ان اللي كان عايزه السادات ما ياخدوش. ما يطلبش به. نفس الحكاية حصلت مع جعفر نميري -

01:16:30
جعفر نميري فقد كل اوراقه لحد ما الشعب السوداني كرهه. وقرروا يقلبوه امريكا تقلبه جعفر نميري لقى نفسه بقى ورقة في مهب

الريح. امريكا تقلبه باي شوية عساكر بساط. واحنا عندنا العساكر - 01:16:50
اه في في الجيش المصري واحد واحد له ملف في المخابرات الامريكية وفي المخابرات الاسرائيلية. واحد واحد شخص شخص

يعني. زابط زابط يعني انت لو لك واحد قريبك عنده ملف هناك. فجعفر نميري لما فقد خلص ولقى الحكاية كده راح اعلن -
01:17:10

الشريعة الاسلامية في السودان. عشان الناس وفعلا الناس وقفت معه. لكن بدأ ينفز الشريعة الاسلامية عن طريق الشيوعيين صحيح
فبدأوا يصدروا احكام يعني واحد جاي مسلا شارب كوباية عصير قصب - 01:17:30

من المحل طبعا دي مثال نكتة يعني مش شارب كوباية عصير قصب خلسة من محل. يدوا له حكم مثلا بقطع اليد مع ان انتم عارفين
ان ان من ضمن او انتم مش عارفين يعني ان من ضمن شروط حد السرقة حرز مثله. حرز يعني مش حاجة شنطة في - 01:17:50

حاجة يقتحم حرز زي يقتحم بيته يتاخد منه حاجة ويتفتح خزنة ويتاخد منه حاجة. انما مش مش مش حاجة متاحة يعني مش
مش تفاحة تاخدها من عند فكهاني دي في حرز مسلا ده لا ينطبق بها الحد. وهكذا - 01:18:10

فافسدوا الدنيا فسهل فقعد فراح عامل ايه؟ طلع قرار باعتقال باعتقال قادة الاتجاه الاسلامي في السودان. فكرهه الناس فامريكا
غضبت منه. قالت له تعال راح امريكا ما رجعش تاني عملوا انقلاب ما عرفش يرجع خلاص. ما رجعش نميري راح انور السادات راح

امريكا قبل برضو الاعتقالات عشان قبل الموضوع ده بايده - 01:18:30
قبل ما يقتل بايام ورجع. فلعبة انك تجيب واحد كل اماله في امريكا كل علاقاته مع امريكا او ايران او السعودية او اسرائيل او اي
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حاجة معناها انه ما بيفتش في اي الناس اللي حواليه دول ما لهمش لازمة. ولو بقى - 01:19:00
هو والناس حاجة واحدة القوى العالمية تصمم انها تضرب العلاقة بينه وبين الشعب. علشان يفضل في الاخر ما قداموش حل يحمي

نفسه غير كده. انا عايز اقول لكم حاجة مع ان انا طولت في الاجابة على السؤال ده بالزات بس دي مهمة. حسني مبارك - 01:19:20
كان في مشكلة كبيرة جدا ان هل اللي هيخلفوا هو جمال مبارك ولا الاتجاه بتاع عمر سليمان وحسين طنطاوي والناس دول مين اللي

هيبقى مرشح امريكا؟ الكلام ده بيخلي كل فريق من الفريقين عارف انه مش هينحكم مصر - 01:19:40
الا لو امريكا راضية عنه تمام الرضا. فبيقدم قرابين زيادة. سبق طب الشعب المصري فين يساوي صفر؟ فتبص تلاقي البلد بتركع زيادة

في ايد عدوها. لزلك انا بقول لكم بصرف النزر اي - 01:20:00
في شخص عنده اوراق او او او رأس باله علاقات بغير لحمته ده اخطر بكتير من اللي له اراء مخالفة. يعني انا لو قدامي اتنين

منافسين اتنين مرشحين لرئاسة الجمهورية. واحد منهم بيقول صراحة انا منهجي كزا وده منهج ضدي وضد الشعب المصري وكل
حاجة - 01:20:20

والتاني على رأس ماله انه دول هيدعموه ودول هيدعموه ودول هيدعموه ده التاني ده اخطر من مليون مرة لانه لازم هيفضل يقدم.
وما دام بيقدم يبقى انا بقيت انا التمن انا السلعة اللي انما ولزلك رحم الله الصحابي - 01:20:50

اللي لما جات له رسالة من ملك الغساسنة يقول له احنا عرفنا ان يا عيني انت راجل محترم وتتبهدل الحق بنا وسكة هتلاقي عندنا
البديل كانت اللحزة الكبيرة قال هو انا للدرجة دي بقيت رخيص رمى الرسالة في - 01:21:10

في النار وقال للدرجة دي بقيت رخيص ان الدول التانية تطمع في في ولائي لها بقيت رخيص للدرجة دي فعشان كده بقول للناس ما
ينتخبوش حد رخيص ما تجيبش حد اتزلينا كفاية. هي الاوراق دي كانت ايه ما هو كده هو ده اللي كان موجود في عصر حسني

مبارك وجر علينا - 01:21:30
الكلام ده انك تبقى مع دول لأ مع دول. وكان لما يغضبوا على امريكا ما فيش غير انهم يروحوا ناحية روسيا. يعني ثورة اتنين

وخمسين دي ثورة امريكاني امريكاني فعلا لما امريكا ما مشتش معهم راحوا رايحين ناحية الاتحاد السوفيتي. لما مات عبدالناصر
ومسك بلبلة - 01:21:50

في اواخر حياة عبدالناصر كمان بل في مسك السادات راحوا راجعين ناحية امريكا. ما فيش حاجة غير ان لما امريكا تغضبك تروح
لمراتك التانية. ولما الاتحاد السوفيتي يغضبك تروح لده خلاص هم دول موجودين والناس دول ما لهمش لازمة. لازم حق انما اول

عارفين الدول اللي واقفة على رجليها دلوقتي مين الدول - 01:22:10
اللي واقفة على رجليها بجد هي الدول اللي ما وافقتش على اللعبة دي. شف كوريا الشمالية اقروا عن كوريا الشمالية اللي واقفة عاملة
زي حجرة دي بتعمل سلاح نووي وامريكا مش عارفة تعمل معها حاجة. ايران بصرف النزر عن الناحية العقائدية ما هي كوريا الشمالية

زي غيره انما ايران. آآ - 01:22:30
كوبا آآ الراجل بتاع امريكا الجنوبية تركيا حتى. نتعلم اوعوا تقلقوا اسرائيل الكلام ده وعارفة ان مش هتعرف تعمل حاجة خالص.

واحنا مش هنحاربهم يا اخي. ده احنا هنبقى حلوين قوي معهم. ومع الامريكان ولا هنحارب - 01:22:50
فاهمين انهم قوة كبيرة في العالم وقوة وعارفين اعتبارتهم وهنمشي معهم وكل حاجة لانه مدرسة الرسول عليه الصلاة والسلام.

مدرسة النبي عليه الصلاة والسلام هكذا اقروا السيرة. ده احنا درسنا السيرة مرتين على الاقل لغاية دلوقتي - 01:23:10
اقراها اقراها دي مدرسة الرسول عليه الصلاة والسلام. ولزلك الاختيار الافضل حتى امريكيا واسرائيليا انه الناس هم اللي امور انما

انت بقى متخيل ان ان آآ ان تركيا الاخ اللي بيسأل عن موازين تركيا ولا موازين الدنيا ماشية كويس جدا انما ليبيا مختلف -
01:23:30

ليبيا مختلف. ليبيا بلد الشعب ما يعرفش يدخل الصحرا ما عندوش معدات. فعلى زلك حلف الناتو بيعمل الحكاية دي. فاطمئنوا يعني
لا ما ده موضوع تاني بقى ده احنا موضوع كبير ها معلش - 01:23:50
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وسائل الاعلام وخصوصا الاعلام الحكومي بيشتغل بدأ بدأ يشتغل شغل من منتهى اللؤم النهاردة وامبارح واول امبارح واول اول بقى
له اسبوع خلاص. بيشتغلوا شغل العدو. انا بقولها لك صراحة - 01:24:10

انا باسمع تعليقات المزيعين انا عارف المزيع لما بياخد وعارف اللي بيتصلوا. زمان كان يقول لك وعايزين نشتغل لأ دلوقتي مسألة
مختلفة. مختلفة وحتى اللي بيدعوهم ورجعت رموز الحزب الوطني ترجع في التليفزيون تاني. لو وفي الازاعة وفي غيرها -

01:24:30
رجعوا بقى الناس الحثالة يرجعوهم مرة تانية. ويسوقوا لنفس الكلام. كلام خطير والحكم القائم انا شخصيا حاليا الحكومة الحالية

دي والنزام اللي ماشي انا بقول لك لا نستطيع ان نأتمنه ولابد من الانتباه. هبقى - 01:24:50
اجيب لك واحدة حاضر اتفضل. ان شاء الله ما انا باقول لك احتمال كبير احتمال كبير يوم جمعة تلاتة وعشرين تسعة الجمعة تلاتين

تسعة ازا لم تتحقق امور معينة بس هبقى بقول لك ما احنا مع بعض بقى ان شاء الله يعني الله اعلم ها قل - 01:25:10
تمام. تمام يا اخوانا نمرة واحد العلمانية اذا انطوت على رفض حكم الله فهي كفر بواح طبعا. هو عشان الصحف تاخد عناوين وتتبسط

خلاص؟ مرة تانية كده العلمانية التي تنطوي على رفض حكم الله بس يبقوا شرفاء - 01:25:30
بقى ما يقولوش لان فيه واحد بيقول لك انا علماني بس مش آآ مش عارف هرفض حكم الله اقول له خلاص انت مسلم. اهلا وسهلا.

انما عشان كده انا عايز - 01:26:10
حتى الاخوة الصحفيين يبقوا شرفاء وهم بينقلوا. الاسلام الله تعالى هناك ايات. احنا مش كفار بالايات احنا مش كفار. الايات تقول ان

الحكم الا لله. نعم سمعا وطاعة يا رب. الايات تقول - 01:26:20
فلا وربك لا يؤمنون حتى يحكموك فيما شجر بينهم. حاضر يا رب. انا عبد يا رب وانت رب. انا مش مش ند لك يا رب. واضح ما

فيهاش كلام. انما هم بيزيفوا متصورين ان الحكم الاسلامي يعني الحكم للشيخ - 01:26:40
ممكن حازم يطلع حلو وممكن يطلع وحش. انت يمكن التاني يطلع احسن مني. الفكرة في المبدأ مش في الشخص فالكلام واضح

ولابد ان نقول هذا ونصحح اما الاعلام حتى الاعلام الخاص رجع خلاص الموسم القديم بتاع هات كل الناس - 01:27:00
ده لا بقى دلوقتي متهندس مختلف يعني ها مش عايزين تروحوا ولا ايه ها الاخوة اللي عايزين يبقى لهم دور في العمل آآ هنخلص

دلوقتي واستنوني شوية. يعني هنبقى ما هقعد معهم دلوقتي اللي عايزين يبقى لهم دور في العمل وفي الحركة واللجان والحاجات
اللي زي كده - 01:27:20

هقعد معهم دلوقتي وادي لهم مواعيد ايضا تانية بازن الله تعالى. بعد ما نمشي الناس التانيين. ها اه برافو الله لحزة هسمعك هسمعك
هسمعك انا مش مش بقاطعك بس عشان انا - 01:27:50

حاجة في السؤال اللي قبلك. ما ما تشدوش حيلكم قوي يعني على تلوموا شيوخ السلفية بيقول عليهم ليه؟ انت الوقتي لما تجيب
عشر سنين فاتوا او عشرين سنة مش بالضرورة ان انا اكون خبير في كل حاجة. يعني انا ما تتصورنيش ان انا مدرك كل - 01:28:10

تفاصيل والالاعيب والسياسات بنفس النسبة. الناس تختلف. لازم نعرف كده ولازم انما هو لا شك يعني انا بصوا انا هاقولها لكم واجري
على الله. انا عارف ان فيه ناس شايفين ان الكلمات اللي بتقول المجلس العسكري حلو بتصدر عن بعض الناس - 01:28:40

اللي بيخدروا الناس فهم انا عارف انتم بتقصدوا هذا الكلام. بس انا عايز اكون اكثر رفقا بهؤلاء. انا عارف دول مسؤولين قدامنا كلنا
وانا بقول اهو دول مسؤولين قدامنا كلنا عن النجاح او الفشل اللي هيترتب على الكلام ده. بس انا عايز ان احنا ناخد الامور شوية -

01:29:00
بانه الناس مش زي بعضها. حتى الفقهاء مش زي بعضهم. يعني ما لك والشافعي واحمد مش زي بعضهم. فاحنا نتروى شوية وربنا

يستر ان شاء الله وانا مش هسيب الموضوع يعني اطمنوا يعني بازن الله تعالى بس انا مش في حل ان انا احكي لكم كل التفاصيل -
01:29:20

كمل بقى اللي انت كنت بتقوله وقاطعتك فيه ما انا جاوبتك بقى خلاص اصل القضايا كتير اوي في بعض خلاص الاخ الكريم الاخ
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الكريم جاب لي القضايا كلها اللي في الدنيا وهو ده كلام السؤال رائع ممتاز جدا. كلامه صح يعني. لا لا مش هتكمل بقى خلاص اصل
احنا عايزين - 01:29:40

نخلص كده بسرعة. كلامه ممتاز جدا. وسؤاله فيه الاجابة. هو بيقول لي الشيخ ابو يحيى اللي في السجن ووفاء قسطنطين وكاميليا
شحاتة والشيخ عمر عبدالرحمن والشيخ وجدي غنيم واللي مش عارف القضايا كتيرة. ففعلا - 01:30:20

الفكرة ان لو خدت القضايا واحدة واحدة وقلت هنا مؤتمر عشان القضية الاولى وهنا التانية وهنا التالتة وهنا الرابعة. انما انت في
الاخر بتقول للناس موجودين دلوقتي روحوا مش عايزينكم عايزين اللي يحكم الشعب حد يحل القضايا طبقا لاجندة الشعب. انما في

حقيقة الامر لو - 01:30:40
عملنا كده فعلا مش هنقدر نلحق على ايه ولا ايه ولا ايه ولا ايه. انما كله ميسر لما خلق له. وكل آآ نقطة من نقط اللي حضرتك دي

مرشحة للانفجار الشديد لوحدها. فما بالك بقى لما هيتجمعوا. انا بس الفرق كله ان انا بلم الكلام ده كله - 01:31:00
واقول يا جماعة خليكم زي ما بيقولوا استراتيجيين. يعني ايه؟ يعني انا ليه اقعد اطلب من الراجل ده؟ اقول له حل لي مشكلة وفاء

قسطنطين وكمال ايه يا شحاتة والشيخ ابو يحيى وعمر عبدالرحمن وجدي غنيم ومش عارف مين وو. انا اقول له امش انت ما
تنفعش. امش لان انا كشعب عايز - 01:31:20

واحد تاني يبقى حاسس بقضايا من غير ما اطلع مليونية. هو انا لازم اطلع مليونية علشان تحق الحق وتبطل الباطل؟ ولزلك المجلس
الاعلى للقوات المسلحة انا بوجه له كلمة واضحة جدا اهو. هو قدامه اختيار من اتنين. اما انه يستسلم للناس يعني ينحاز لهم بمعنى -

01:31:40
يستسلم اللي هم اللي الشعب عايزه فعلا يستسلموا له. يا اما انه هيفضل مصمم على ان هو ايه بيروض بيمسك الكفتين يعني يقول
اعرف اتحكم ازاي في الناحية دي والناحية دي ولصالح دي ولصالح دي. اهو الكلام اللي بقوله لكم ده دلوقتي هو اهم - 01:32:00
حاجة من ساعة ما قعدنا النهاردة لغاية دلوقتي. ان المجلس الاعلى للقوات المسلحة عليه يتخذ هذا القرار. هل انا هاستسلم لارادة

الشعب بما فيه ان انا اعالج المخاطر بتاع الحاجات اللي الشعب عايزها ما هي لها مخاطر بس افهمه - 01:32:20
وامشي طبقا لهذا ولا انا ناوي انا بوفق حاجة على حاجة. وبوفق ده مع القوى الفلانية مع النظام مع الناس اللي انا خايف عليهم مع

الناس اللي بيني وبينهم علاقات مع بعض المرشحين اللي لهم علاقات بهم مع - 01:32:40
كده هل انا بعمل ايه؟ طول ما هو بيوفق بين حاجتين هنفضل الناس كلها هيفضلوا ضده. لانه واضح حاجة مقروءة انما يوم ما ياخد

قرار عشان كده احنا بنقول للحكم المؤقت امشي هييجي واحد مش هتحتاج مليونية لابو يحيى ومليونية - 01:33:00
اسمها ايه اسماء محفوز ومليونية لريم ماجد ومريونية آآ جيهان قسطنطين ووفاء قسطنطين مش هتحتاج مليونية لعمر عبدالرحمن
في واحد حاسس بطبيعة الحال بان دي قضايا الناس. اتفضل لا يا اخي ان شاء الله تفرج بس خلاص. نعمل ايه؟ ما قلنا - 01:33:20

يا اخي افتح الانترنت هتلاقي سؤال السياحة ده انا جاوبت عليه خمستلاف مرة. السياحة هتبقى هايلة مصر هتكسب اكتر السياحة لأ
ليه مش عايزين سياحة ازا كانت السياحة ممكن هتمشي ممتازة جدا وتكسب اكتر كمان. عايزينها - 01:33:50

لا لا ما فيش خمارات ولا حاجة. ما قلنا الكلام ده. انت عندك على الانترنت على الصفحة آآ الاخوة عاملين دي هتلاقي فيها حاجة عن
الابداع الفني اللي هو السينما والمسرح والكتب والحاجات دي موجودة. والسياحة برضو موجود بند - 01:34:10

انما خلاصة الموضوع ان السياحة في العهد اللي هو هيبقى ان شاء الله العهد الجديد ده بازن الله هتبقى احسن مليون الف مرة
اقتصاديا حتى بالمقاييس الاقتصادية من العهد اللي فات. ومن غير لا محرمات ولا حاجة. عايزها موجودة - 01:34:30

لأ لأ انت عايزها ؟ خلاص يا مولانا خليك انت معي شوية عشان اعرف آآ ها اتفضل الجيش ينفصل عن؟ لأ ازاي؟ لا طبعا. ها زي ايه؟ لا
لا لا ده موضوع معقد لأ ده الاخ في فرق الجيش - 01:34:50

تحت اه بيصدر قرار ما هو رئيس الجمهورية لازم يفضل هو قائد الجيش لازم. امال رئيس لايه بقى؟ ما هو الرئيس ده اللي بيتخز
قرارات يبقى الدولة فيها منفعلة. انما اللي في تركيا كانوا مخليين الجيش برة رئيس الجمهورية انه يبقى له سلطة مستقلة -
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01:35:20
على بعض الاشياء فتذل زل الدنيا هناك. انما الجيش في امريكا وروسيا وانجلترا وفرنسا وكله تبع السلطة. لانه بقرار الحرب حتى في
اسرائيل في الجيش بيصدر له قرارات من الحكومة. فعشان الجيش ينفز لا دي ناحية دستورية مختلفة يعني. ها؟ طيب - 01:35:40

لحظة واحدة اخونا بيقول كلمة في في منتهى الخطورة. راجل من الفيوم وانتم عارفين الفيوم. فبيقول لك انا من قرية فيها تمانين
الف شخص ومع زلك احنا هناك ناس مغيبة خالص عن اللي انتم بتقولوه ده واللي عايشين فيه ده ده كأنه بيسمع كلام يقول فانا عايز

اقول لكم حاجة المشروع الرئيسي - 01:36:00
بتاعنا الايام دي. انا عايز اسألكم سؤال وتجاوبوني عليه. هو انتم ايه السبب انه ما ما بتاخدوش اسطوانات من السي دي والدي في
دي والحاجات اللي زي كده دي. وتروح جايز بجهاز كمبيوتر وتقعد في المندرة ولا الدوار ولا ما اعرفش عندكم الفيوم يسموها ايه -

01:36:40
ولا بيت العيلة ولا فوق سطوح بيت ولا في القهوة اللي جنبي يتفق مع الراجل بتاع القهوة ولا مع بتوع الدش المركزي ويسمعوا وما

تنزلوا الخطبة دي اسمعوها. ممكن اعرف ليه ممكن نعمل كده؟ اللي شايف ان ده ممكن يعني انا هاسألكم سؤال معلش عشان السؤال
ده بقى - 01:37:00

مهمة اوي. دلوقتي انا هادي لكم اسطوانة معينة. وهقول لك دي فيها خطاب ممتاز او فيها محاضرة ممتازة تشرح الاوضاع. كل
مطلوب ان حضرتك يبقى عندك في التمانين الف واحد واحد بس بيفهم في الكمبيوتر. واحد بس. طبعا اكيد فيه كتير - 01:37:20

واحد يحطها كده في جهاز كمبيوتر له شاشة ويحطها شاشة عرض قدام الناس. في بيت واحد فوق سطوح بيتهم على القهوة في
الدش المركزي اللي بيقضي على التلفزيونات في الشارع على راس الحارة في السوق على الحتة اللي بيتباع في في شارع -

01:37:40
ازا كانوا الناس بتوع البرادعي وعمرو موسى وايمن نور بيعملوا حاجات ما فيهاش الكلام ده وشاشات عرض في الميادين العامة يعني

المرشحين كلهم بيعملوا هذا الكلام بدون توعية دعاية. عايز اسألكم بقى سؤال. هل الكلام ده اللي شايف ان - 01:38:00
الكلام ده ممكن يتعمل لو سمحتم اللي شايف انه ممكن يتعمل يرفع ايده. طب حلو قوي جزاكم الله خيرا. اللي شايف بقى انه مش

ممكن يتعمل وعنده حاجة تعوق او بس ايه انا عايز الذين يستمعون القول فيتبعون احسنه. يعني مسلا فيه - 01:38:20
حاجة اسمها حاضر. فيه حاجة اسمها رسالة الى كل الى شعب مصر. رسالة الى شعب مصر دي ما تسمعوها للناس. ما دي حاجة

الحاجة التانية اقابل واحد اسلامي يقول لي بس امريكا كزا واسرائيل كزا والاقباط كزا ومش عارف ايه. اقول له طب ما انا كاتب
رسالة الى كل اسلامي. سمعوها - 01:38:40

الاسلاميين سمعوها للاخوان وللسلفيين وللتبليغيين سمعوها للناس المتدينين العاديين. ما بنعملش كده ليه؟ قل لي بقى عايز تقول لي
لا ها خلاص آآ الاجابة عن ده اعملوا كده ما ما تقترحش على ايه انتم اعملوا بصوا - 01:39:00

بيقول لي اديني المادة. المادة موجودة. لعموم الناس رسالة الى شعب مصر. للاسلاميين رسالة الى كل اسلامي. خلاص والاتنين
موجودين على الصفحة يقدروا ينزلوا بسهولة. ما فيش اي اشكالية. رسالة الى شعب مصر ورسالة الى كل اسلامي. فيه عوائق تانية

للفيديو. فيه عائق - 01:39:30
تانية لعرض الفيديو. ها ها الايه؟ الموارد المالية ايه؟ دا الاسطوانة بجنيه بتكلف ايه؟ هنعمله في الشارع. انا هاجي هنا كده قدام

المسجد في الشارع على الناصية. واعمل يافطة ولا اعمل تنبيه للناس ان انا هعرض الفيديو واعرضه يوم الجمعة والناس خارجة من
صلاة الجمعة. ولا شاشة ولا حاجة هات هات الفيديو اللي في البيت هات - 01:39:50

اللابتوب بيسمعوه. آآ اعملوه عشرين نسخة وادوه للناس وهم يعملوا ايه الامكانيات المادية ايه العائق ومع ذلك شاشة العرض اللي
بتتأجر ده بيعملوه على ملاية سرير يا راجل. بروجكتور وفي ناس متبرعة بها كتير ها. هنعمل شبكة اسمها شبكة - 01:40:20

طب تقدر تعمل لي ورقة اه يعني اتعلم المناطق التانية يعملوا نفس الكلام الشكل القانوني كل سنة وانت طيب طبقتها لي الاسبوع
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الجاي نديها للناس عوائق حد فيه عائق ها - 01:40:40
شكل التنزيمي ايها الاخوة كل منكم مكلف بمنطقته. خلاص؟ ما فيش شكل اداري ما فيش حملة ما فيش ادارة ما فيش حد هترجع له.

عايزين تتبع احنا الاخوة هينزلوا بدءا ما حدش يتبع حاجة خالص الاسبوع ده. يوم السبت الجاي ان شاء الله هيبقى - 01:41:10
في عندكم نمازج جديدة تقدروا تتبعوها وانت في منطقتك انت المسؤول لم عشرة عشرين واحد واعملوا آآ اعملوا العشرة عشرين

واحد دول اعملوا العمل على طول لجنة شغل. ما تستناش شكل اداري. هات - 01:41:30
لأ انا بتكلم في نفس نقطة الفيديو والمقاطع دي موجودة على الصفحة يقدروا ينزلوه. طب اكتب يا باشا باشمهندس هاني الموضوع

ده. الاخوة عايزين مقاطع على البلوتوث. خلاص. ها طب احنا نتكلم فيها طب لحظة واحدة - 01:41:50
دلوقتي انا طالب بعض الكفاءات اخوة عندهم قدرة على اللي مش عارف ضغط الملفات والحاجات اللي زي كده دول دلوقتي ان شاء

الله بعد ما نخلص دلوقتي مباشرة هيجوا لنا في الركن ده لو سمحتم. كويس؟ اللي هم لهم علاقة بالكمبيوتر - 01:42:40
ضغط مش عارف ملفات والبرودوز الامور الفنية. هنتكلم فيها ان شاء الله بازن الله. وعايزين بعض الناس من اللي بيختاروا المقاطع

ويعرفوا يقطعوا. واحنا قلت انا محتاج ناس عندهم دهاء في الاختيار. فنشوف. طيب كفاية كده ها - 01:43:00
صحيح صحيح صدقت. بس رسالة الى كل مصري او الى شعب مصر دي اسمها هتلاقيها مختلفة عن كده. ومع زلك انا حاضر ازيد
انتباهي. بس ده كلام استاز وبياكل ملوخية وفاصوليا. اه. لا والله مش قوي انا عايزك تساعدني في الحكاية دي طبعا - 01:43:20

طب حاول نتكلم الوقتي عن خطة لهذا ان شاء الله. انا عايز لأ لو سمحتم لحزة واحدة. لحزة واحدة بقى عشان هنخلص. لحزة واحدة.
لحزة واحدة استناني يا حبيبي شوية. انت جميل خالص. انت احسن من حسني مبارك. ياه فاهمة واحدة. كده يعتبر فرصة. ما شاء

الله ما - 01:43:50
ان شاء الله ربنا يبارك فيك يا ابني ويبارك فيك. بيقول لك ايه وانت اسمك ايه؟ علياء - 01:44:10
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